
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas máj 2023 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka informovala, že kultúrne stredisko má spracované plagáty na Palócke dni, 

preto požiadala o uverejnenie širšieho banneru na titulnej strane a po jednom plagáte v oboch 

jazykových mutáciách o headlineroch. Rada súhlasila. Pri gymnáziu napredujú stavebné práce, rada 

schválila spracovanie témy na titulnú stranu. Nezábudka oslavuje 15 rokov, nová riaditeľka pri tejto 

príležitosti požiadala o uverejnenie jej článku, čo zúčastnení odsúhlasili. Na konci mesiaca sa koná 

zasadnutie MsZ, opäť bude treba rýchlo prekladať, aby dodanie novín nemeškalo. Mesto požiadalo 

o propagáciu denného stracionára na plagáte, rada odsúhlasila jeho uverejnenie v oboch mutáciách 

podľa toho, koľko priestoru zvýši . Noc múzeí spracuje Hradné múzeum, vyhradené je pre nich pol 

strany. Kultúrne stredisko má od tohto mesiaca novú riaditeľku, rozhovor s ňou pripraví 

predsedníčka. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 



Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. Keďže 

pani Andrea Illés Kósik opustila kreslo riaditeľky MsKS, odchádza aj z postov zástupkyne 

šéfredaktorky a členky rady. Predsedníčka sa jej poďakovala za doterajšiu spoluprácu a zaželala 

veľa úspechov do budpcnosti. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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